



飞秒脉冲激光系统中Gires-Tournois镜的设计

廖春艳¹, 秦君军², 邵建达³, 程光华², 范正修³, 忽满利¹

1. 西北大学 物理学系 国家级光电技术与功能材料及应用国际科技合作基地, 西安 710069;
2. 中国科学院西安光学精密机械研究所 瞬态光学与光子技术国家重点实验室, 西安 710119;
3. 中国科学院上海光学精密机械研究所, 上海 201800

Design of Gires-Tournois Mirrors Used for the Dispersion Compensation in Femtosecond Lasers

LIAO Chun-yan¹, QIN Jun-jun², SHAO Jian-da³, CHENG Guang-hua², FAN Zheng-xiu³, HU Man-li¹

1. National Photoelectric Technology and Functional Materials & Application of Science and Technology International Cooperation Base, Physics Department, Northwest University, Xi'an 710069, China;
2. State Key Laboratory of Transient Optics and Photonics, Xi'an Institute of Optics and Fine Mechanics, Chinese Academy of Sciences, Xi'an 710119, China;
3. Shanghai Institute of Optics and Fine Mechanics, Chinese Academy of Sciences, Shanghai 201800, China

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献\(17\)](#)[相关文章 \(15\)](#)